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Grundlovsmødet 2023 blev i år afholdt på Den Grønne Frø, og lad mig bare være
ærlig og sige, at det var dejlige oplevelse. Som det blev sagt, så er det vist en del år
siden, at vi var nødt til at hente �ere stole frem - selvom vi havde sat ekstra frem
allerede - og det fortælle os dog, at der ER interesse for hvad at vi forsøger at sætte
sammen for V Bornholm.

Jeg overdriver vist ikke, at vi var spændte på i bestyrelsen, hvor mange der ville dukke
op - også ovenpå de sidste par ugers avishistorier. Men vore bekymringer blev gjort
til skamme - tak for det !!!

Årets talere var Peter Juel-Jensen og Frederik Tolstrup - og de leverede begge et par
inspirerende, humørfyldte og omfangsrige indlæg - og der blev lyttet, nikket og
bemærkede �ere der løftende anerkende øjenbrynet, da der kom et par guldkorn.

 

Peter var vidt omkring - krigen i Ukraine, regeringssamarbejde, lokale forhold,

herunder transport, kommunen, landbruget, erhvervslivet og meget mere.

Spændende og informativt - og gav os et indblik i, hvad der faktisk foregår bagved
dørene på Borgen, og hvorledes at tingene hænger sammen.

Vi �k også forklaringen på, hvorledes at St. Bededags-balladen hænger sammen
med bl.a. udgifterne til forsvaret, og ikke mindst, hvorfor at man gjorde som man
gjorde.

At Peter så lige har lidt problemer med at overbevise hans søde kæreste på
hjemmefronten omkring dette, er en anden sag - men mon ikke vort kompetente
folketingsmedlem også kan charmere sig igennem det ? Det tænker jeg.

 

Frederik gik lokalt til værks, og ikke helt overraskende tog fat i de udfordringer
landbruget bl.a. står overfor. Jeg lærte meget nyt, bl.a. at man i Indien faktisk har
pensionater til køer - ja, der kan man sige at der bliver passet på dyrene.

Også den grønne omstilling �k en over nakken, hvor at det jo er pudsigt at Kastrup
lufthavn for 20 år siden havde 1,5 mill mennesker igennem på ferie - men i dag er
tallet over 30 mio. Det sjove er, at i samme periode, er antallet af køer halveret, men
det er landbruget der er den store synder på CO2 området..... Tankevækkende
sammenligning... 

  



  

 

Venstrefolk kan jo godt lide et godt stykke kage, så der blev hygget i pausen, hvor at
vi også �k lejlighed til at hilse på hinanden, i det dejlige sommervejr.

Niels Plum orienterede kort om Folkemødet, og hvis du har lyst til at give en hånd
med i baren, er du meget, meget velkommen til at kontakte ham eller Aage - så skal
de nok �nde en plads i planen til dig.

Tak for et godt fremmøde, den gode stemning og mange hyggelige snakke rundt
omkring - både før og efter. Det er dejligt at mærke, at V-stemningen er der, og jeg
tænker jeg taler for hele bestyrelsen når at jeg siger, at det giver lige energi til at give
den en skalle mere. Og jeg afslører vist ikke for meget, når jeg siger at vi allerede har
�ere lignende arrangementer i støbeskeen.....

Tak for et par hyggelige timer, i et godt selskab - og vel mødt den 22. juni i
Nordlandshallen til ekstraordinær generalforsamling.

 

På bestyrelens vegne

Michael Hornshøj
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